



Protokoll 8/2019, § 1 - § 12

Fört vid styrelsemöte torsdagen den 14 augusti 19–21 på GoToMeeting.

Närvarande:

- Anders Jonsson (ordförande)
- Bengt Lindgren (vice ordförande)
- Lennart Andersson (kassör)
- Per Findahl (VO-Elit)
- Jesper Hellström Östling (VO-Bredd)
- Magnus Eriksson (VO-Bredd)

- Ingemar Svensson

- Lars Ekstedt (kansli)

Frånvarande:

- Mikael Hansson (redaktör)
- Magnus Bernroth (webbredaktör)

§ 1. Mötets öppnande

Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 2. Val av justeringsperson att justera protokollet

beslutades

att välja Jesper Hellström Östling till justeringsperson.

§ 3. Föredragningslistan godkändes

beslutades

att godkänna föredragningslistan

§ 4. Föregående protokoll

beslutades

att godkänna protokoll 7/2019

§ 5. Rapporter i korthet

a. Kansliet

Lars redovisade årets medlemssiffror per förening

b. VO Bredd

Magnus Eriksson kommer att fungera som tillförordnad vice ordförande i VO Bredd
Inget övrigt att rapportera

c. VO Elit

Mitt i tävlingssäsongen. Inget speciellt att rapportera

d. CIAM

Inget att rapportera.

Handwritten signatures and initials:
AJ
CHT



- e. **Modellflygfält**
Diskuterades hur de gemensamma databasen med RCFF skall hanteras i framtiden.
 - f. **Luftrummet**
Diskuterades hur de gemensamma databasen med RCFF skall hanteras i framtiden.
 - g. **Klubbärenden**
 - I Konflikten mellan Olle Lövborg och Motala MFK gällande Olles IMAC träning diskuterades
 - h. **MFK Direkt**
Inget att rapportera.
 - i. **Utbildningsansvarig**
Inget att rapportera.
 - j. **Webbredaktör**
Inget att rapportera.
 - k. **MFN**
Inget att rapportera.
- § 6. **Kassörens rapport**
- a. **SMFF**
Kassören redovisade halvårssiffrorna. Intäkter verkar bli lägre än föregående år.
 - b. **MFK Direkt**
Inget att rapportera.
- § 7. **Inkomna skrivelser**
- a. **Möte med TS i september, frågeställningar**
Frågan diskuterades
- § 8. **Nya frågor**
- a. **Utbildning/krav för klubbar att ge A eller B-behörighet på sina medlemmar**
Frågan diskuterades.
beslutades
att följande regelverket skall införas i klubbledarpärmen
 - b. **SM-veckan 2019, rapport**
Bengt Lindgren rapporterade från ett lyckat arrangemang i F9U Drone
 - c. **Strategi 2025**
Frågan diskuterades främst gällande elitverksamheten, för breddverksamheten fortfarande oklart från FSF.
 - d. **EMFU samordning Europa, en förutsättning i de nya reglerna.**
Kommer att diskuterars på EMFU mötet i november.

JH
AJ



- e. **Prenumeranter MFN – RCFF, skicka tidigare nummer**
beslutades
att följande regelverk för tidigare nummer av MFN
 - i. RCFF prenumeranter får tidigare nummer
 - ii. Nya medlemmar får tidigare nummer
 - iii. Gamla medlemmar får automatiskt nr 1 och andra nummer om det efterfrågas

- f. **Daglicenser, ska vi ta bort dessa?**
beslutades
att ta bort licenserna i IdrottOnline

- g. **Besök hos Motalaklubben**
Ordförande återkommer med rapport.

- h. **Samarbete med Allt om hobby**
beslutades
att Lars kontakter Allt om Hobby

- i. **Klubbledarpärm**
Arbetet fortgår.

§ 9. Övriga frågor

Inga övriga frågor förelåg

§ 10. Nästa Möte

Torsdagen den 12 september 19.00 på GoToMeeting.

§ 11. Andra viktiga möten

Transportstyrelsen 18 september
CIAM december i Lausanne.

§ 12. Mötets avslutande

Ordföranden avslutade mötet och tackade för deltagandet.

Stockholm den 14 augusti 2019

Anders Jonsson
Ordförande

Lars Ekstedt
Sekreterare

Justeras

Jesper Hellström Östling
Justeringsperson